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Vlissingen,  10 maart 2021 

  

Beste vrienden, 

  

De afgelopen maand hebben we weer 20 nieuwe vrienden gekregen. Aan hen een speciaal: Welkom! 

We hebben de enorme stapel met zienswijzen/bezwaren tegen het plan van de gemeente 
doorgevlooid. Van de 634 verschillende zienswijzen zijn er 612 (96,6 %) die door onze Alternatieve 
Visie van het burgerinitiatief overbodig zouden zijn omdat de bezwaren dan zijn weggenomen! 
Slechts 8 zienswijzen (1,3 %) vinden het collegeplan een goede verbetering, 5 zijn er neutraal, 7 
zijn er niet van toepassing en 2 zijn er negatief over de toekomstmogelijkheden voor de Sauna (dat 
zijn dan wel de eigenaars en hun voormalige adviseur Ecoparks B.V.!). Je zou toch denken dat de 
keuze van de gemeenteraad straks niet moeilijk zal zijn.  

Om ervoor te zorgen dat de raadsleden goed geïnformeerd zijn hebben we besloten alle 
raadsfracties te benaderen en hen bij te praten over onze initiatieven en daarover in gesprek te 
gaan. Ondertussen zijn we daar druk mee bezig. We hebben al een tweede -digitaal- gesprek met 
GroenLinks gehad nadat we bijgevoegde brief van hen hadden gekregen. Er zijn duidelijk stappen 
gezet en misverstanden zijn uit de weg geruimd. We kunnen er nu op vertrouwen dat de fractie op 
onze lijn zit en het plan van het college niet zal steunen. 

We hebben ook 50PLUS om een gesprek gevraagd. Helaas willen zij niet met ons in gesprek. We 
kregen een heel boze brief, met veel verwijten. We hebben hun gevraagd die verwijten te 
onderbouwen met feiten en daar hebben we (nog) geen reactie op gehad. We doen de 
correspondentie hierbij, dan kunt u uw eigen conclusies trekken. 

Gelukkig hebben we een goed gesprek gehad met de Partij Souburg Ritthem. Zij zijn zich nog aan 
het oriënteren en waren open en geïnteresseerd en ook wel kritisch.  

Met de LPV, het CDA en de groep Duijndam zullen we binnenkort een -uiteraard- digitaal gesprek 
hebben. Het contact is gelegd. 

De SP hebben we 19 februari om een gesprek gevraagd, maar daar hebben we nog geen reactie op 
gekregen. 

De overige fracties gaan we binnenkort benaderen. Door de coronavertraging in de besluitvorming 
hebben we meer tijd en dat komt ons erg goed uit. 

Zoals u ziet gaan we rustig door om ons mooie bos te beschermen tegen grote en onnodige ingrepen. 

De herdenkingsboom voor Andreas van Wagenberg, onze penningmeester die precies 1 jaar geleden 
overleed, is vandaag geplant. Vanwege de corona konden we nu niets organiseren. Op bijgevoegde 



foto kunt u zien waar de boom precies staat en nu kunt u eventueel op uw eigen moment een kijkje 
nemen.   

  

Met vriendelijke groeten, 

Het bestuur. 

Bijlagen: brief van GroenLinks, mailwisseling met 50PLUS en locatie boom Andreas. 

 


